



SECCIÓ TERRITORIAL DE L'ALT PIRINEU I ARAN

| | | |
|-----------------|-----------------------|----------------|
| Núm. d'acta: 20 | Hora d'inici: 20.30 h | Data: 26-05-21 |
|-----------------|-----------------------|----------------|

| Assistents: | | |
|-------------|----------------------------------------------------|----------------------------------------------------|
| Coordinador | <input checked="" type="checkbox"/> Teresa Serra | |
| Membres | <input type="checkbox"/> Montserrat Sansa | <input type="checkbox"/> Xevi Calm |
| | <input checked="" type="checkbox"/> Roser Cerqueda | <input type="checkbox"/> David Fisas |
| | <input type="checkbox"/> Roger Vilaró | <input checked="" type="checkbox"/> Miriam Bellido |
| Convidats | <input type="checkbox"/> Silvia Paüls | <input type="checkbox"/> Carles Matas |

| Ordre del dia |
|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <ul style="list-style-type: none"> - Respondre qüestions que ens planteja l'Alejandra Aros. - Concretar escrits a les revistes, format, llargada, etc. - Reunió trimestral: definir propostes. - DIFT. |

| 1. Lectura i aprovació, si s'escau, de l'acta anterior |
|--------------------------------------------------------|
| - |

| 2. DIFT'20 | | |
|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------|------------------|
| <i>Tasques a realitzar</i> | | |
| Descripció de la tasca | Responsable | Data realització |
| - Es parla a la reunió que aquest any no s'ha parlat del DIFT. Desconeixem si s'ha de fer, atès que era en aquestes dates quan presentèvem al Colegi el projecte. Preguntar al Colegi sobre el DIFT a la reunió trimestral. | Teresa | 27-05-21 |

| 3. RESOLDRE QÜESTIONS QUE PLANTEJA L'ALEJANDRA | | |
|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <i>Tasques a realitzar</i> | | |
| Descripció de la tasca | Responsable | Data realització |
| <ul style="list-style-type: none"> - Definir com serà calendari: Calendari sobretaula (forma triangular/espiral, que es pot passar mes a mes), demanariem 500 unitats que surt a 0,92 euros/unitat. Pendent que al Col·legi li sembli bé el pressupost per engegar el projecte. La Teresa s'ocuparà de la gestió del projecte "calendaris". Es proposa que cadascun dels membres de la Secció proposi 3 frases simbòliques relacionades amb la Fisioteràpia per afegir-les com a consells. - Articles a revistes: es decideix a la reunió que per optimitzar els recursos es proposi a les revistes "La Burrufa" i "Les mesures" publicar les píndoles i no un escrit llarg com havíem pensat. Pendent saber si | Teresa (gestió projecte calendaris) i escriure frases "consells" TOTS - Teresa i Silvia | Fins al setembre tenim temps per preparar el projecte. - Pendent de respostes de les revistes que ja han estat informades. |



| | | |
|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--|--|
| <p>el format que tenim de "píndoles" els agrada o el voldran modificar. La Teresa i la Silvia han de parlar amb les respectives revistes per si interessa el format.</p> <p>- Definir quan va la Silvia a fer l'entrevista: sembla ser que per tema COVID de la zona es va posposar sense data.</p> | | |
|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--|--|

| 4. PINZELADES DE FISIOTERÀPIA | | |
|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------|---------------------|
| <i>Tasques a realitzar</i> | | |
| Descripció de la tasca | Responsable | Data realització |
| La Roser comenta que resten per enregistrar algunes píndoles a la ràdio. Es queixa que alguns membres encara no han quedat amb la ràdio per enregistrar. S'acorda que es definirà quantes píndoles queden per enregistrar i es tornarà a recordar als membres que queden pendents i si no ho farà la mateixa Roser. | Roser (coordina) i TOTS per enregistrar | Data límit mig juny |

| 5. INFORMAR DE LA FORMACIÓ | | |
|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------|------------------|
| <i>Tasques a realitzar</i> | | |
| Descripció de la tasca | Responsable | Data realització |
| Enviar whatsapp al grup de fisioterapeutes per informar de la formació que ofereix el Col·legi a la nostra zona. | Teresa | 28-05-21 |

| 6. REUNIÓ TRIMESTRAL: propostes | | |
|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------|------------------|
| <i>Tasques a realitzar</i> | | |
| Descripció de la tasca | Responsable | Data realització |
| - Recordar al Col·legi la proposta que li vam fer i que ens doni resposta sobre la qüestió que el Col·legi subvencioni el curs als que venen de lluny. - Recordar al Col·legi si ja ha pensat en una sol·lució per als col·legiats que treballen transfronterers amb Andorra per no haver de pagar els dos col·legis. | Teresa | 2- juny-21 |

| 7. PROPOSTA PER PARTICIPAR EN EL PREMI CURSA BERÉN-SANT QUIRI | | |
|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------|------------------|
| <i>Tasques a realitzar</i> | | |
| Descripció de la tasca | Responsable | Data realització |
| Proposar al Col·legi subvencionar el premi d'una sessió de rehabilitació al guanyador de la competició. A canvi ens citaran a les seves publicacions a IG i a la web. | Roser/ Teresa | 31-05-21 |

Teresa Serra
Coordinadora